
REFERAT 

fra bestyrelsesmøde den 9-8 2022 kl. 16 hos Aage, Rørbæksøvej 6 

Fremmødte:  

Pia, Benno og Henning Friis – afbud fra Brian 

 

Dagsorden: 

1. Siden sidst v. Aage 
Velkommen til Henning, og tak fordi han med kort varsel, træder ind i stedet 
for Josephine Clayton, som har valgt at trække sig fra bestyrelsen af 
personlige årsager. 
Sekretærjobbet varetages så vidt muligt i fællesskab – jeg sender dog referat 
rundt efter hvert møde indtil næste generalforsamling. 
 

2. Økonomi og bankskifte v. Pia 
Pia oplyste at bankskiftet til Middelfart Sparekasse er tæt på. De sørger for 
overførsel hurtigst muligt efter sommerferien.  
 

3. Hvilke ønsker har vi til vores fællesarealer? 
Jeg fremlagde det tilbud, som Kristian Østergaard havde fået fra CN fritid. 
Tilbuddet på en færdig optagelig badebro lyder på knap 20.000 kr. Vi blev 
enige om, at vi selv vil konstruere en badebro. 
Ideer:  
Ny aktivitet kunne være fælles Sct. Hans bål i den runde udgravning ved søen.  
Etablering af siddepladser på udsigtspunktet ved bade stedet. 
Fremtidigt ønske er en grill- hytte i fællesarealet ved vandværket. 

 
4. Planlægning af arbejdsdag den 3. september kl. 10 

Pia sender invitationer ud - med tilmelding, og står for indkøb af rundstykker 
mm. og pølser + brød til frokost på bål og grill. 
Pia køber også drikkevarer. 
Øvrige i bestyrelsen medtager kaffe og te i de kander man har. Benno 
kommer med mælk og hjemmebagt kringle til kaffen. 
Aage laver hold til varetagelse af de forskellige aktiviteter på arbejdsdagen, og 
har styr på maskiner og redskaber.  
Bestyrelsen mødes ½ time før ved bålpladsen. 
 



 
 

5. Nyt omkring vandværket 
Dette emne tages op den 28. august hos Per 
 

6. Velkomst til nye grundejere 
Pia udfærdiger velkomstbrev til nye grundejere. 
 

7. Næste møde 
24. november kl. 18.30 hos Benno 
 

8. Evt. 


